

School Rules

Be Safe



Be Respectful



Be a Good Learner





The West Express

Fairfield West Public School Palmerston Rd, Fairfield West. 2165 Phone: 9604 5568

Email: fairfieldw-p.school@det.nsw.edu.au
Thursday 10 September 2020



Fairfield West Public School has Skoolbag App. Newsletters, dates and important messages can now be delivered straight to your smart phone. For instructions on how to download the app visit our School Website.



SCHOOL WEBSITE https://fairfieldw-p.schools.nsw.gov.au

News from the Principal - Genelle Goldfinch

Dear parents and caregivers

Wow...week 8... only two more weeks and we will be on school holidays! Teachers and students have been very busy this term engaging with assessment and where to next to ensure differentiation to meet the needs of individual student learning.

Student illness.

Thank you to everyone who has kept children at home if they are sick. We understand that this is a difficult time however, we must follow the guidelines set out by the Department of Education in line with the NSW Health guidelines. These guidelines state that students with even the mildest flu-like symptoms need to stay at home and should get a COVID test. A **negative** test result notification needs to be sighted by the school before a student is allowed to return. Even after a negative result is received, students need to stay at home until there are no flu-like symptoms present. Any student who comes to school with flu-like symptoms, or through the day shows flu-like symptoms will be sent home and asked to be tested. We appreciate that this may be frustrating in some cases however, it is to ensure we all stay as safe as possible. We thank each person for their cooperation in keeping all students, staff and the wider community as safe as possible.

Tell Them From Me Parent Survey

This Term, our school will be participating in the *Partners in Learning* parent survey, another part of the *Tell Them From Me* suite of surveys (student, teacher and parent surveys) on student engagement. The survey asks parents and carers questions about different factors that are known to impact on student wellbeing and engagement.

Completing this survey will help our school understand parents' and carers' perspectives on their child's experience at school. These include: communication between parents/carers and staff, activities and practices at home and parent/carer views on the school's support of learning and behaviour. This valuable feedback will help our school make practical improvements.

The survey is conducted entirely online on smartphones, iPads, tablets, laptops or computers. The survey will typically take 15 minutes or less to complete and is completely confidential. The parent survey will be conducted over Term 3 and early Term 4. Although participating in the survey is entirely voluntary, your responses are very much appreciated.

More information about the survey is available at: http://surveys.cese.nsw.gov.au.

To access the survey for our school go to: http://nsw.tellthemfromme.com/FWPS

2021-2024 School Improvement Plan

The next cycle of the school planning process begins in 2021. This means that the school is currently collating data from surveys and collecting school evidence to do an authentic and rigorous Situational Analysis. This analysis will assist the planning team to identify where the school currently is against the School Excellence Framework so we can devise future directions for student improvement. Your input is highly valued so please complete the Tell Them From Me survey as explained above.



R U OK?

2020 has been challenging for us all and COVID has made it even more important to stay connected as much as possible. Today, Thursday 10 September is a national day of action to remind Australians that every day is the day to ask," Are you OK?"

A check in with someone about how they are feeling can make a huge difference in their life.

News from the Principal - Genelle Goldfinch

2021 Kindergarten Enrolments

The time is getting closer!!! If you have a child who is turning five or six next year, please contact the front office to collect an enrolment form. Kindergarten Transition will be occurring in a different format to comply with COVID restrictions. So, we encourage enrolment as quickly as possible to avoid missing out on this valuable transition. The families who have already enrolled a child and have completed paperwork will be contacted to advise of the new transition plans. If you have neighbours or friends living in the area with children who will be attending Fairfield West Public School in 2021, please advise them to contact the school office on 9604 5568 to enrol their child.



Appointments

Open communication is encouraged between parents/caregivers and the teachers or executive at the school. We take great pride in effectively catering for every student's needs. Please call the office to make an appointment with a staff member if you have any concerns.

Updated information

If any of your details have changed such as phone number or address please contact the school to let us know so we can adjust our system. A sick child can become very distressed if we can't contact their parent/caregiver.

STAFF LEARNING

Not only do the students spend their days learning, but so do all the staff at FWPS. Over the past two weeks staff members have participated in the following professional learning opportunities, mostly remotely:

- Half day Language, Learning and Literacy one early stage 1 teacher
- Half day ongoing Language, Learning and Literacy six stage 1 teachers
- Half day Language, Learning and Literacy three stage 1 teachers
- Two hours literacy professional learning eight stage 3 teachers, an Assistant Principal and two Instructional Leaders
- Three hours Digital Learning twelve stage 2 teachers
- Three hours Effective Reading Phonics seven early stage 1 teachers and one Deputy Principal
- Two hours Situational Analysis Deputy Principal
- Two hours Sharpen Operational Foundations two Deputy Principals
- Fairfield Primary Principal Association Meeting

 Principal
- School Leadership Institute several meetings Principal
- Coaching for Financial Performance -Principal
- External Validation Panel Principal

All staff professional learning ensures that the highest quality of education is provided to all students at FWPS.

I hope you have a lovely weekend! Genelle Goldfinch

I respect and acknowledge Aboriginal People as the traditional owners of the land on which I work, live and visit.



Student Learning

K/6T

It has been an eventful 2020. K-6T has thrived in their learning despite changes throughout the year. During home learning, students were able to provide quality work with the support of parents and siblings.

In the spirit of the film festival during Education Week, Raymond produced an outstanding anti-bullying video, which he shared with the Support Unit and Ms Goldfinch, receiving incredible reviews.

K/6T are going to say farewell to some of our year 6 students later this year, Justin and William are well respected members of our class, we will miss them as they move into high school but we know they will enjoy their new schools and experiences. I have had the privilege to watch Justin and William grow over the years, I wish them both well.

Thank you to Ms Santos who always supports our class and makes our classroom feel warm and welcoming.

Mr Trieu









Student Learning

Learning in 1B

1B have had a very exciting and educational Term 3. We have been very lucky to participate in events such as Science Fun Day, Maths Fun Day and the Fairfield West Public School Art Exhibition.



Our learning has been impacted through hands on interactive experiences and opportunities, which allow us to explore our decision making and problem solving skills.









As a class we continue to support each other's learning and we love encouraging our friends to be successful through positive relationships.







GIRLS ONLINE FITNESS PROGRAM

DANCE

Join us in our online fitness program designed for girls! During this COVID-19 impact, it is important for our children to be healthy and well. Our 10 week program will cover different activities each week focusing on building healthy skills.

This program is for children aged 6 - 12 years living in Carramar, Fairfield East, Old Guildford, Villawood and Yennora. Resources will be provided for the program.

To register your place or to find our more information contact Zehra on:

E: zehra.hussain@cfs.asn.au

P: (02) 9727 4333 M: 0401 716 111 SOCCER SKILLS





Communities for Children Facilitating Partner Initiative Fairfield is funded by the Australian Government and facilitated by The Smith Family





What you're going through isn't easy.
It's good we can talk about it.

That's tough. Keep talking, I'm listening. Have you been feeling this way for a while?



Learn what to say at ruok.org.au A conversation could change a life



THE LUNCHBOX RELIEF PROGRAM

Relieves food insecurity among children

Children's intake of adequate and healthy food helps them physically, emotionally and behaviourally

Each pack caters for 5 days of recess or lunch 'snacks'

Parent/Guardian registers their child/children directly with our organisation by phone, email or website.

A copy of your Centrelink income statement or proof of experiencing financial hardship, must be provided to be eligible for this program.

For more information, please contact CASA on

02 8798 2853 / 0415 356 847

admin@casaonline.org.au www.casaonline.org.au

CHƯƠNG TRÌNH CỨU TRỢ HỘP CƠM TRƯA

Làm giảm tình trạng mất an toàn về thực phẩm ở trẻ em

Trẻ em ăn đủ thức ăn lành mạnh sẽ giúp ích về mặt tâm lý, tình cảm và hành vi

Mỗi gói phục vụ cho 5 ngày vào giờ giải lao và giờ ăn trưa "đồ ăn nhe"

Cha mẹ / người giám hộ muốn đăng ký cho một / nhiều con em của họ xin hãy liên hệ trực tiếp với tổ chức của chúng tôi qua điện thoại, email hoặc trang web.

Quý vị cần phải cung cấp bản sao về báo cáo thu nhập của Centerlink hoặc bằng chứng về việc gặp khó khăn tài chính để có đủ điều kiện tham gia vào chương trình này, trong Học Kỳ 4 (2020)

Muốn biết thêm chi tiết xin liên hệ CASA số

02 8798 2853 / 0415 356 847

www.casaonline.org.au





برنامج الإغاثة لصندوق الغداء

يخفف من اتعدام الأمن الغذائي بين الأطفل يساعد تناول الأطفال للغذاء الكافي والصحي جسديا وعاطفيا وسلوكيا

كل حزمة تلبي احتياجات 5 أيام من "وجبات خفيفة" لفترة الاستراحة او الغداء في المدرسة

الاباء / مقدمين الرعاية يسجلون طفلهم / أطفالهم مباشرة مع منظمتنا عبر الهاتف أو البريد الإلكتروني أو موقع الويب.

يجب أن تقدم نسخة من بيان الدخل أو الإثبات الخاص بك من السنترلينك من المعاناة من ضائقة مالية ، حتى تكون مؤهلاً لهذا البرنامج.

لمزيد من المعلومات ، يرجى الاتصال على

02 8798 2853 / 0415 356 847

www.casaonline.org.au

July 2020

COVID-19 (Coronavirus) Testing

Testing options for people living in Fairfield & Bankstown



Who can get tested?

Anyone with respiratory symptoms such as sore throat, cough, shortness of breath, loss of taste or smell, tiredness or fever should get tested for COVID-19 (coronavirus).

Testing will help to identify and isolate cases in the community as quickly as possible.

Where can I get tested?



People living in South Western Sydney now have a range of options for getting tested.

- **GP Respiratory Clinics**
- COVID-19 Flu Assessment Clinics (located at hospitals or pop-up clinics)
- Local GPs providing COVID-19 testing
- Drive-through testing (need a GP referral)
- Private pathology testing (need a GP referral)

Find out more



swsphn.com.au/covid19-testing



GP Respiratory Clinics (free, no referral)

The clinics are run by a GP (doctor) and are funded by the Australian Government, so there is no cost for you. You will be given healthcare information on how to manage your symptoms. You don't need a GP referral to get tested at a Respiratory Clinic but you need to book an appointment.

*Make sure to check the details of your nearest GP Respiratory Clinic for their booking instructions.

Fairfield GP Respiratory Clinic

Location: 3/118 Ware Street, Fairfield, NSW 2165 Opening Hours: Monday - Friday: 9am - 6pm

Book online at Hotdoc or call on 02 9724 7512 for an appointment.

Belmore Medical GP Respiratory Clinic

Location: 481 Burwood Road, Belmore. NSW 2192

Opening Hours: Monday – Friday: 10am – 4pm

Saturday & Sunday: 10am - 1pm

Book online at Hotdoc or call on 02 9740 3211 for an appointment.

Lakemba GP Respiratory Clinic

Location: 96 Haldon St, Lakemba, NSW 2195 Opening Hours: Monday - Saturday: 9am - 5pm

Book online at Hotdoc or call on 02 9758 9848

for an appointment.









GPs providing COVID-19 testing (Fairfield & Bankstown)



See below for general practices offering COVID-19 testing. NOTE: You must call the practice first.

The general practice will be able to explain the next steps and safety precautions to you.

Patients with Medicare cards are bulk billed. Please book an appointment.

BANKSTOWN

Powell Street Family Practice

Location: 76 Powell Street, Yagoona, NSW, 2199 Opening Hours: Monday - Friday 9am - 1pm

02 9708 3649

Yagoona Family Healthcare

Location: 457 Hume Highway, Yagoona,

NSW 2198

Opening Hours: Monday - Friday 8.30am - 6pm

Saturday & Sunday 9am - 4pm

02 9708 3649

FAIRFIELD

Dr Joseph Nicholas

Location: 218 The Boulevarde, Fairfield Heights,

Opening Hours: Monday - Friday 8am - 12pm and 2pm - 5pm, Saturday 8am - 10am

02 9604 3590



COVID-19 Flu Assessment Clinics (free, no referral)

If you don't live near a GP Respiratory Clinic, you can get tested at a public COVID-19 clinic (located at hospitals or at pop-up clinics). These are funded by NSW State Government, so there is no cost for you.

The clinics are run by nursing staff (not doctors). You do not need an appointment or a GP referral.



Opening Hours: Monday - Friday, 9am-6pm, Saturday, Sunday and public holidays: 10am-3pm

Bankstown-Lidcombe Hospital

Eldridge Road, Bankstown NSW 2200. Located in the Allied Health Outpatient Building, 25 metres to the right of the hospital front entrance.

Fairfield Hospital

Prairie Vale Road, Prairiewood NSW 2176. Opposite the emergency department entrance.

Liverpool Hospital

Elizabeth Street, Liverpool 2170. 150 metres from the emergency department entrance.

Receiving results

After you are tested, you will be contacted with your results.

f you have a positive result, you will receive further care and information from the Public Health Unit.

The clinic will let you know if you have a negative result and you can return to your regular GP for care.

Find out more about testing, drive-through, private pathology and pop-up clinic options at:

swsphn.com.au/covid19-testing or swslhd.health.nsw.gov.au/covid19







يوليو/تموز 2020



فحص كوفيد 19 (فيروس كورونا)

خيارات الفحص المتاحة للأشخاص المقيمين في فيرفيلد وبانكستاون

من يجب أن يخضع للفحص؟

يجب على أي شخص بعاني من أعراض الجهاز التنفسي المرضية مثل التهاب الحلق أو السعال أو ضيق التنفس أو فقدان حاسة التذوق والشم أو التعب أو الحمى غير المبررة أن يخضع لفحص COVID-19 (فيروس كورونا). سيساعد الاختبار في تحديد الحالات في المجتمعات المحلية وعزلها بأسرع ما يمكن.

أين يمكنني إجراء الفحص؟

لدى الأشخاص المقيمين في جنوب غرب سيدني حاليا مجموعة من الخيارات لإجراء الفحص.

- عيادات الجهاز التنفسي لدى الممارسين العموميين
- العيادات الحكومية لتقييم كوفيد 19 (تقع في المستشفيات أو العيادات المؤقتة)
 - الأطباء العموميون المحليون الذين يقدمون اختبار COVID-19
 - الفحص في المعامل المعبرية (تحتاج إلى الإحالة من طبيب عام)
 - الفحص في معامل الأمراض الخاصة (تحتاج إلى الإحالة من طبيب عام)





اكتشف المزيد على الموقع



يتم تشغيل هذه العيادات بواسطة طبيب عام وتمولها الحكومة الأسترالية، لذلك لا تكلفك شيئًا. سيتم إعطاؤك معلومات طبية حول كيفية التحكم في أعراضك. لا تحتاج إلى إحالة من طبيب عام لإجراء الفحص في عيادة الجهاز التنفسي ولكنك يحاجة إلى حجز موعد.

*تأكد من تفاصيل أقرب عيادة الجهاز التنفسي لدى الممارسين العموميين للحصول على تعليمات الحجز.

عيادة الجهاز التنفسي لدى الممارسين العموميين في فيرفيلد

العنوان: 3/118 Ware Street, Fairfield, NSW 2165 ساعات الدوام: الاثنين إلى الجمعة: من 9:00 صباحا إلى 6:00 مساء، احجز عبر الإنترنت عبر Hotdoc أو اتصل على الرقم 7512 9724 02 لتحديد موعد.

عيادة الجهاز التنفسي لدى الممارسين العموميين في بيلمور العنوان: A81 Burwood Road, Relmore)

العنوان: 481 Burwood Road, Belmore، NSW 2192

ساعات الدوام: الاثنين إلى الجمعة: 10 صباحًا - 4 مساءً عصرًا السبت والأحد: من 10 صباحا إلى 1 بعد الظهر

احجز عبر الإنترنت عبر Hotdoc أو اتصل على الرقم 9740 3211 لتحديد موعد.

عيادة الجهاز التنفسي لدى الممارسين العموميين في لاكيمبا

العنوان: 96 Haldon St, Lakemba, NSW 2195 ساعات الدوام: الاثنين إلى السبت: من 9:00 صباحا إلى 5:00 مساء احجز عبر الإنترنت عبر Hotdoc أو اتصل على الرقم 9848 9758 20 لتحديد موعد.









الأطباء العموميون المحليون الذين يقدمون اختبار COVID-19 (فير فيلد وبانكستاون)

انظر أدناه لمعرفة عناوين العيادات العامة التي تقدم اختبار 19-COVID. **ملاحظة: يجب عليك الاتصال هاتفيا بالعيادة أولا.** سيقوم العاملين في العيادة العامة بشرح الخطوات التالية واحتياطات السلامة لك.

تقوم الميديكير بتسديد رسوم المرضى الحاملين لبطاقة ميديكير. يرجى تحديد موعد:

بانكستاون

عيادة الأسرة في باويل ستريت

العنوان: 76 Powell Street, Yagoona, NSW, 2199 ساعات الدوام: الاثنين إلى الجمعة من 9:00 صباحا إلى 1:00 بعد الظهر

02 9708 3649

عيادة ياغونا لرعاية الأسرة الصحية

العنوان: 457 Hume Highway, Yagoona

NSW 2198

ساعات الدوام: من الإثنين إلى الجمعة من الساعة 8:30 صباحًا حتى 6 مساءً السبت والأحد من 9 صباحًا حتى 4 مساءً

02 9708 3649



الدكتور جوزيف نيكولاس

العنوان: 218 The Boulevarde, Fairfield Heights،

ساعات الدوام: من الإثنين إلى الجمعة من الساعة 8 صباحًا حتى 12 ظهرًا ومن 2 ظهرًا حتى 5 مساءً، أيام السبت من 8 صباحًا إلى 10 صباحًا

02 9604 3590



عيادات COVID-19 الحكومية لفحص الإنفلونزا (مجانا بدون إحالة)

إذا لم تكن مقيما بالقرب من عيادة الجهاز التنفسي لدى الممارسين العموميين، يمكنك إجراء الفحص في عيادة COVID-19 حكومية (الواقعة في المستشفيات أو كعيادات مؤقتة). يتم تمويلها من قبل الحكومة الأسترالية، لذلك لا تكلفك شيئًا.

يدير العيادات طاقم تمريض (وليس أطباء). لا تحتاج إلى موعد أو إحالة من طبيب عام.

ساعات الدوام: Monday - الاثنين إلى الجمعة من 9 صباحا إلى 6 مساء، السبت والأحد والعطل الرسمية: من 10 صباحًا - 3 بعد الظهر



مستشفى فيرفيلد

Prairie Vale Road, Prairiewood NSW 2176، مقابل مدخل قسم الطوارئ.

مستشفى ليفريول

Elizabeth Street, Liverpool 2170. على بعد 150 متر من مدخل قسم الطوارئ.

مستشفى بانكستاون-لدكمب:

Eldridge Road, Bankstown NSW 2200. تقع في مبنى المرضى الخارجيين للفئات الصحية المساعدة، على مسافة 25 متر على يمين مدخل المستشفى الأمامي.

تلقى النتائج

سيتم الاتصال بك بعد إجراء الفحص لك لإبلاغك بالنتائج.

🕀 إذا كانت نتيجتك موجبة ستتلقى المزيد من الرعاية والمعلومات من وحدة الصحة العامة.

وستبلغك العيادة إذا كانت نتيجتك سالبة ويمكنك العودة إلى طبيبك المعتاد للحصول على الرعاية.

لمعرفة المزيد عن الفحوصات ومعامل علم الأمراض الخاصة وخيارات الفحص المعبري والعيادات المؤقتة راجع: swslhd.health.nsw.gov.au/covid19 أو swsphn.com.au/covid19-testing







خمدور 2020



COVID-19 (Coronavirus) ۽ کشنسند

كوقيد دپسيدهد قد لَتَق دَيست مقد كه قدفهبكد وقددههم

تحتب تعيد جقيد حيوسيتد؟

حكيم قدره فره فره بخدور بينوع وضمكم ومقكم تقهر أبي خاه مكم ومدّمتم بكره بككم، جدوهم وتقهر بكلههم ودبته جَلِدَمْ بِ دِدِسْل بِ بِمِعْبِهُمْ ، كَذِل دِفْسِهِ مَا ، كَذِل دِفْسِهِ مَا مِدِكْ دِ (coronavirus) وَكِدُمُ بِ وَدِسْل مِ

خِسْخِيمُ بِدِ وَبِينًا حَجْدِكُمُ وَلَنب لَنَتِهُ وَبِكُوبِهِ مِنْا جُدِكُمْ بُده وسَتِمُ وسَيْحَهُ مَا بُدي وهمونيسَكُمْ مُكُون

للمندة تعيم ديوكم دقعتم حيومسيدي الملل

نَنْتِهَا وَتِسْتَا مَنْهَ بُدُهُ فِحَدَثِهِ وَهُوبِ وَهُوبَا لَبِهُ لِمُحْرَةُ فِهُونُا وَلَمِثَقِهُ فِنْكُ وَثُنَا مُعْلِمُ فَيَعِ وَلَوْتُ وَقُبْتِ وَهُوبِ وَلَوْتُ وَهُوبِ وَلَمِيَّا لِمُحْرَةً وَلِمُعْتَا مِنْهُ وَلِمُ لِللَّهِ وَلَمْتِ فَيَعِلَّا اللَّهُ عَلَيْهِ وَلَمْتُ وَلِمُعْتَا مِنْهُ وَلِمُ لِللَّهِ وَلَمْتِ فَيَعِيلًا لِمُعْلِمُ وَلِمُعْتَا فَيْمِلْ لِمُعْلِمُ لَا يَعْلَمُ لِمُعْتَلِقُولِ وَلَمْتِ مُعْلِمًا لِمُعْلِمُ لَلَّهُ لِمُعْلِمُ لَعْلَمُ لِمُعْلِمُ لَمْتُلِ مُعْلِمًا لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمِنْ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمِنْ لِمِنْ لِمِنْ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمِنْ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِلْمُعْلِمُ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمِنْ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِمِنْ لِمُعْلِمُ لِمِنْ لِم

- شهر نصوها جعفكا تقع د GP
- قَجُد أَهُدَهُمْ بُحِقْدِيْ قَا يَسْيَمُا دِ COVID-19 (جَمَبِدُ مِنْ يُن قَجُد أَهُدَهُمْ بُورِا بَي تُجُد أَهُدُومُا (pop-up clinics) بعتيد عنيد
 - لَهِ يَا يُمْتِدُ جُهُ فِي مِنْ لِكِي فِي مِنْ مِنْ عِنْ فِي مِنْ عَلَى اللهِ وَكُونُ وَكُونُ وَكُونُ وَكُونُ وَاللّ
- چىم ئەسەھە دىسىئىمە جد ممىقە كە دەبھە (Drive-through) (ھىبىيە مەنى كىدە يېدھە دەكىنى مى بد أميل كونيل)
- غِسَيْمُهُ لِهِ قِيهُوهِ حَمُلِهُ ضِوْرِهُ وَبِكِيهُ (هِيهُ مِهُ لِمَدْ وَلِكُمْ وَضِوبُهُمْ هِمْ بَدِ نُهُ لا لُويْدَ)



خَجِد نُصِومَا جِتِفَكَا تَقْعِ (جَلِي، جَكَا سَجًا يُرُدُهَا جَجِعَيْكُمْ! حَج سِم نُعَمَا كَوَتَمَا)

شكِ تُعبهُم فيد بنا هوديها حبو شِو تُعنا كَتُننا معوولا حبو عولكنا المعمدُلنا. مَا حوم مُوِّا، بُسمَه إلى قُدحيمه و بُنا يُنا يبلغم. حو فتعبه في موهد فووكدوها وفعهمها وقلاد كسوكهدا دوم ودور مودديه كرون بالمنقوة في لادر معبود كسود الدها وفعالهم ومعتبكم وم ښو آهنا کةتنا ټوټا ډفتيمه ر حيوسييا که ښو چيم آهيوها ډيتنگا تقع، ليتا هي<u>يوا يمه ر ډخکيويمه ر ښو وکځل</u>

*ئنتشكم لكن ديسيمن لكن بعودكنوكم ديلم أهلوكم وتقتل تقع د GP وتوب مودقا لين الأمون ليدكن توم وُاحِر بخديبهن لين ولدول

چىم ئەسەمى جىقىد ئىقى د GP كە ۋىدوبىد

3/118 Ware Street, Fairfield, NSW 2165 : حوقة: مُجَمِّع دِومِكُمْتَعْ: هَدِينَتِبُتُمْ وَكَا يَحْوَدِهُمْ: هُجُمُ 9 تَقِيدُوهُمْ --

ضحيره ، مُحَدِّد جُك يَدِيهُ دِيهُ مِدَود مِن Hotdoc بِ المُحَدِيم مِدِيدَة مِدِيمَة مِدِيدَة مِدِيدَة مِديدَة .02 9724 7512

چیم نصبهد جتفید تقم د GP که چیکمهد

دوقر: 192 Burwood Road, Belmore، NSW ***** جاء جاء المجموع المجاه المجاء ال** 4 حَدَّمَهُ خُومِكُا، بَحَمَّا مَبْدِحَبُثَا: هَجُم 10 حَبْدُومُكُا-1 تُمَدُ

> خديره ، فحدد بحك ينهديه حدودشد د Hotdoc بي محف بحك هِكْبِهُمْ مِسْتُنْ 3211 9740 كَفِحْمُورْ بِمِ وَحَدِّدُ.

چیم آهیوهم جینگد تقم د GP که کیمتم

96 Haldon St, Lakemba, NSW 2195 جوفة:

فحديون فحدِّد جُد يُدهِديه حاودشا د Hotdoc بي محق جُد هِديق ، ودنته 9848 9758 02 كغدمور بد محدد.







نُهيَّة كَوْنَيَّة دِفِعَدُوتِهُ مِنْهُ غِسْمُهُمْ دِ COVID-19 (فَحُوبِكُدِ وَتُنْجَهُمُ مِ)



چىم ئمىومى چە قىتىرلمەن قىڭمەنى كىب قىمەلىتى ئىپەتى دىتىرلمەن لمەن مقىمەلىتى ومەدەتى ومەدەتى وجىلىمى.

أتب بعدكية ولبمكون كمقة وجوبضد لية قدلب فلا غِستِمهُ لا يُحقد المون بعديون بو فلدَّه.

تىدەكە.

Powell Street Family Practice

جودة: Powell Street, Yagoona, NSW, 2199 هُجُمِر دِڡوكَشَيْر: هَدِيدجُدْر وَكَ حَدُودِهُمْ: هُجُم و حَفِيدُوهُمْ - 1 حقمة قومة١

02 9708 3649

Yagoona Family Healthcare

457 Hume Highway, Yagoona, :حوقل

NSW 2198

فَجَمَع دِفُوكُمْتُهُ: هَدِمِنْ جَدُمُ خُذُهُ جُمُهُ: هُجُمُ 8.30 حَفِيدُمُمُ -

8:30 حَذِمِتُهُ، جُحَمُهُ مَبْدِحَجُحُهُ: مُجُم 9 جَنَدُمِهُمُ 4 حَدُمُدُ حَوِمُدُامِساءً

02 9708 3649



تَجُم نُهم بِمِعْدِيْ دِقْعَ يُسِيْمُهُ دِ COVID-19 Flu (جَدِيْ دِكْدُ سَدِّدُ يُكِدُهُمْ **دِفِدِ الْمِنْ الْمِنْ الْمُنْ الْمُثْنَا)**

ي. كِنْ سَبِهُ أَرِ مَعَوَدُتُوهُمْ وَبَدِ يَنِمُ مُعِمِّمٌ وَيَقَدُنْ تَقَعَ و GP، مُعِيمِهُ , وفَسَيهُ أَر من عِيمِينٍ كُو بَدِ يَنِم مُمْ يُعِمَّمُ وَاللَّهُ وَاللَّهُ عَلَيْهُ وَاللَّهُ وَاللَّهُ عَلَيْهُ عَلَيْهُ عَلَيْهُ عَلَيْكُمُ عَلَيْكُمُ وَاللَّهُ عَلَيْهُ عَلَيْكُمُ عَلَي (<u>جىمىجا ئا كە ئىگە جۇمەردى بى كە ئىگە ئىمىمكا دىرا ئەدىب ھىيتاڭلال</u>). ايا كېيا ئاغ ھو<u>ولا</u>د دېر بولىگانا دارسىڭنا د WSW. ئا دەھ ئەۋا، لِسمه ، لِن قديمه ، قع لِنه سِلجم.

ئِيدُ تَجُد نُصَوْمًا فَبَيْهًا مِنْهُ صَوْدِيهِا فَبْو فَكُيّا وَيُوفُومُا (يقَمِياً) (كُلُ فَبَرْ نُصِيّاً، كُلْ حَمْهُ مَبَيْهِا خُودُوبُا جَدِ فَكَيّا وَيُوفُومُا (يقَمِياً) (كُلُ فَبَرْ نَالِهُ عَلَيْهِا خُودُوبُا جَدِ فَكَيْرًا جَدُولُوبُا اللّهِ اللّهُ اللّهِ اللّهِ اللّهُ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهُ اللّهِ اللّهِ اللّهُ اللّهِ الللّهِ اللّهِ اللّهُ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ الللّهِ اللّهِ الللّهِ الللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ الللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ الللّهِ الللّهِ الللّهِ اللّهِ اللّهِ الللّهِ الللّهِ اللّهِ الللّهِ اللّهِ الللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ الللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ الللّهِ اللّهِ الللّهِ اللّهِ اللّهِ الللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ اللّهِ الللّهِ اللّ دخو به مد نما که تدا.



 \mathbf{a} جهره جهره المحتود \mathbf{a} جهره \mathbf{a} 3 حقكة خوهدًا

10 حضدمد

02 9604 3590

چىم مديود دفيدوبلد

Prairie Vale Road, Prairiewood NSW 2176 كومجك محكتم (جُدُكم) وَكَعْدَقَم وصفِديقدوهم وحديوهم.

Dr Joseph Nicholas يُمتِه يُموني يُفعِيكِ ليماني

دوفذ: The Boulevarde, Fairfield Heights, NSW, 2165

هُجَمِع جِعُوكُمُتِهِ: هَدِمَتَجُبُمُ وَكَ حَدُوتِهُمْ: هُجُم 8 حَفِيدُهُمْ - 12

- فِلْكِرْ جِتَمَحْرُ هِ 2 حَتَّكَدُ خُوهُدُرْ - 5 حَذِهِتُرْ، جُحَمَّرُ 8 حَفِيدُهِمَرْ

جمه حقبوع دلخدهوك

.Elizabeth Street, Liverpool 2170

150 جَمَةٍ مِي جَدِكْتُهُ (جُدْكُمُ) دِكْشَوَهُمْ دِهَفِدْتَهُمُمْ دِحْدَبِيوهُمْ.

چىم دديون دخىدهكه ،-لېددهمد

.Eldridge Road, Bankstown NSW 2200

حمية المريدة فسفرهية مشيؤه فهويرته فيدا فكسا

دقبة (Allied Health Outpatient Building) حقبة

25 مِحدِد كبعبتا وضِحكتا (كِدكا) وَكَشَوَها وَحِم حدّبوا.

فحولد فكيد ديسيمه

مي دّ کد دوبيد مه معروسيد، يد قبيمه موسيد محوديد دوم وکري ديسي محوده.



🛨 ئې ګکټا ډېښتمومخې محمیقتا بلوه (ډلویا مغې بخګا)، په ښتلامې پغېمکا ډڅک وښودکنوکا اوډوتا دې شومکا بخوکت (Public Health Unit)،



🔁 τη δαιράς τε φερίδοες. ζ. Είθς εμμέλοες. αεράτι έρ (Δί πάς γ. Ευμ φελίς), οδωπάς, εξεέρας. ζάτος Σείτι Δτέτι Δέτος! φάραλι ετίδι.

مكفهه وجه زودًا حوم يستيمًا وحوم لموتيا ويستيمًا ذو معبتا بكو دُوبمًا (drive-through)، وبُه يبهكه وجولة بعقيا وبكتنا وتجد المبارك جچے محتیب صبیحکیے (pop-up clinics) کد:

swslhd.health.nsw.gov.au/covid19
swsphn.com.au/covid19-testing





Xét Nghiệm COVID-19 (Virus corona)

Những tùy chọn xét nghiệm cho những người sống ở Fairfield & Bankstown

THÁNG BẢY 2020



Ai có thể được xét nghiệm?

<u>Bất cứ ai có các triệu chứng về hô hấp</u> như đau họng, họ, khó thở, mất vị giác hoặc khứu giác, mệt mỏi hoặc sốt nên đi xét nghiệm COVID-19 (virus corona).

Xét nghiệm sẽ giúp xác định và cách ly các trường hợp trong cộng đồng càng nhanh càng tốt.

Tôi có thể đi xét nghiệm ở đâu?

Những người sống ở Tây Nam Sydney hiện có nhiều tùy chọn để được xét nghiệm.

- Các Phòng Khám Về Hô Hấp Của Bác Sĩ Gia Đình
- Các Phòng Khám Giám Định COVID-19 (đặt tại các bệnh viện hoặc các phòng khám tạm dựng)
- Các bác sĩ gia đình địa phương cung cấp dịch vụ xét nghiệm COVID-19
- Xét nghiệm ngồi trong xe hơi (cần có thư giới thiệu của bác sĩ gia đình)
- Xét nghiệm bệnh lý tư (cần có thư giới thiệu của bác sĩ gia đình)

Hãy tìm hiểu thêm tại



swsphn.com.au/covid19-testing



Các Phòng Khám Về Hô Hấp Của Bác Sĩ Gia Đình (miễn phí, không cần thư giới thiệu)

Các phòng khám được điều hành bởi một bác sĩ gia đình và được tài trợ bởi Chính Phủ Úc, do đó quý vị không phải trả chi phí gì. Quý vị sẽ được cung cấp thông tin chăm sóc sức khỏe về cách kiểm soát các triệu chứng của mình. Quý vị không cần thư giới thiệu của một bác sĩ gia đình để được xét nghiệm tại một Phòng Khám Về Hô Hấp nhưng <u>quý vị cần</u>

*Hãy chắc chắn kiểm tra chi tiết của Phòng Khám Về Hô Hấp Của Bác Sĩ Gia Đình gần quý vị nhất để biết hướng dẫn về đặt cuộc hẹn của họ.

Phòng Khám Về Hô Hấp Của Bác Sĩ Gia Đình tại Fairfield

Dia điểm: 3/118 Ware Street, Fairfield, NSW 2165 **Giờ mở cửa:** Thứ Hai – Thứ Sáu: 9 giờ sáng – 6 giờ chiều

Đặt cuộc hen trực tuyến trên Hotdoc hoặc gọi số 02 9724 7512 để lấy hen.

Phòng Khám Về Hô Hấp Của Bác Sĩ Gia Đình tại Belmore

Địa điểm: 481 Burwood Road, Belmore,

NSW 2192

Giờ mở cửa: Thứ Hai – Thứ Sáu, 10 giờ sáng – 4 giờ chiều, Thứ Bảy & Chủ Nhật: 10 giờ sáng - 1 giờ chiều

Đặt cuộc hen trực tuyến trên Hotdoc hoặc gọi số 02 9740 3211 để lấy hen.

Phòng Khám Về Hô Hấp Của Bác Sĩ Gia Đình tại Lakemba

Dia điểm: 96 Haldon St, Lakemba, NSW 2195

Giờ mở cửa: Thứ Hai – Thứ Bảy, 9 giờ sáng – 5 giờ chiều

Đặt cuộc hen trực tuyến trên Hotdoc hoặc gọi số 02 9758 9848 để lấy hen.







Các bác sĩ gia đình cung cấp dịch vụ xét nghiệm COVID-19 (Fairfield & Bankstown)



Hãy xem dưới đây những phòng khám gia đình có cung cấp dịch vụ xét nghiệm COVID-19. LƯU Ý: Quý vị phải gọi trước cho phòng khám đó. Phòng khám gia đình sẽ có thể giải thích cho quý vị những bước tiếp theo cần làm và những đề phòng an toàn.

Những bệnh nhân có thẻ Medicare sẽ được tính tiền dưới Medicare. Vui lòng lấy cuộc hẹn.

BANKSTOWN

Phòng Khám Gia Đình Powell Street

Địa điểm: 76 Powell Street, Yagoona, NSW, 2199 Giờ mở cửa: Thứ Hai- Thứ Sáu 9 giờ sáng- 1 giờ chiều

02 9708 3649

Chăm Sóc Sức Khỏe Gia Đình Yagoona

Địa điểm: 457 Hume Highway, Yagoona,

NSW 2198

Giờ mở cửa: Thứ Hai- Thứ Sáu 8 giờ 30 sáng- 8 giờ 30 tối, Thứ Bảy & Chủ Nhật 9 giờ sáng- 4 giờ chiều

02 9708 3649

FAIRFIELD

Dr Joseph Nicholas

Địa điểm: 218 The Boulevarde, Fairfield Heights,

NSW, 2165

Giờ mở cửa: Thứ Hai- Thứ Sáu 8 giờ sáng- 12 giờ trưa và 2 giờ chiều-5 giờ chiều, Thứ Bảy 8 giờ sáng-10 giờ sáng

02 9604 3590



Các Phòng Khám Giám Định Cúm COVID-19 Công (miễn phí, không cần thư giới thiệu)

Nếu quý vị không sống gần một Phòng Khám Về Hô Hấp Của Bác Sĩ Gia Đình, quý vị có thể được xét nghiệm tại một phòng khám COVID-19 công (<u>đặt tại các bệnh viên hoặc là các phòng khám tam dựng</u>). Những cơ sở này được Chính Phủ Tiểu Bang NSW tài trợ, vì vậy quý vị không phải trả chi phí gì.

Các phòng khám được điều hành bởi các nhân viên y tá (không phải bác sĩ). Quý vị không cần một cuộc hẹn hoặc thư giới thiệu của bác sĩ gia đình.



Giờ mở cửa: Thứ Hai – Thứ Sáu, 9 giờ sáng – 6 giờ chiều, Thứ Bảy, Chủ Nhật và các ngày lễ: 10 giờ sáng – 3 giờ chiều

Bênh Viên Bankstown-Lidcombe

Eldridge Road, Bankstown NSW 2200. Đặt tại Tòa Nhà Khoa Ngoại Trú Y Tế Liên Ngành (Allied Health Outpatient Building), 25 mét về bên phải của lối vào bệnh viện.

Bệnh Viện Fairfield

Prairie Vale Road, Prairiewood NSW 2176. Đối diện lối vào khoa cấp cứu.

Bệnh Viện Liverpool

Elizabeth Street, Liverpool 2170. 150 mét từ lối vào khoa cấp cứu.

Nhận kết quả

Sau khi quý vị được xét nghiệm, quý vị sẽ được liên lạc về kết quả của mình.

Nếu quý vị có kết quả dương tính, quý vị sẽ nhận được sự chăm sóc và thông tin thêm từ Đơn Vị Y Tế Công Cộng.

Phòng khám sẽ cho quý vị biết nếu quý vị có kết quả âm tính và quý vị có thể quay về bác sĩ gia đình thường xuyên của mình để được chăm sóc.

Hãy tìm hiểu thêm về các tùy chọn xét nghiệm, xét nghiệm ngồi trong xe hơi, bệnh lý tư và phòng khám tạm dựng tại: swsphn.com.au/covid19-testing hoặc swslhd.health.nsw.gov.au/covid19





FREE SCHOOL HOLIDAY Get in ACTIVITIES quick!

INTERACTIVE WILDLIFE SHOW

The 'Animals Galore' program is a reptile show and wildlife show all rolled into one. The children will have fun discovering the diversity and uniqueness of animals that call Australia home.

CANT ATTEND?

An Interactive Zoom will be held with Dingoes.. Wombats.. and

more!





LAZER TAG

OutdoorLaserWarriors is a fun vacation activity for kids of all ages, developing the child's fitness, gross coordination and agility in a range of situations



ZOOM ART

Register for the Zoom art activity and we will deliver the free resource pack! So you can join us with no hassles! (Fairfeld LGA only)

WILDLIFE SHOW: 6TH OF OCTOBER 11:30AM-1:00PM

LAZER TAG: 7TH OF OCTOBER 10:00AM-12:00PM

ZOOM ART:8TH OF OCTOBER 10:00AM-11:00AM

WILDLIFE ZOOM: 8TH OF OCTOBER 1:30PM-2:30PM

For more information

9609 7400 or email ekpcoordinator@parkscommunity



To pick up a permission slip The Parks Communtiy Network 561-583 Polding St Wetherill Park

